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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Конференцията се предаваше на живо в ЦИЕ и в Китай Международна научно-практическа конференция на тема
,,10 години сътрудничество, обмен и свързаност между Китай и страните от ЦИЕ" се проведе на 4 и 5 ноември в
Ректората на Софийския университет "Св. Климент Охридски" . Събитието бе организирано от Центъра за
насърчаване на сътрудничеството в областта на селското стопанство между Китай и страните... 

Кметът на Община Стара Загора Живко Тодоров потвърди участието си в срещата на Българска банка за развитие
с местния бизнес. Тема на срещата е Финансиране на малки и средни компании за оборотни средства, енергийна
ефективност и стартъп кредити. На срещата ще присъства и председателят на Търговско-промишлена палата -
Стара Загора Олег Стоилов. По време на форума участниците ще могат да научат как ч... 

Иновативни малки и средни предприятия /МСП/ имат шанс да получат до 80 000 евро. Средствата са по проект
VOJEXT (Value Of Joint EXperimentation in digital Technologies for manufacturing and construction). Той се изпълнява с
участието на Българска търговско-промишлена палата в рамките на програма "Хоризонт 2020". Основната цел на
проекта е да насърчи МСП към по-бързо внедряване на върхови технологи... 

Възможности за насърчаване на двустранните икономически отношения и предстоящи съвместни събития бяха
обсъдени днес на среща на ръководството на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) с посланика на
Египет Халид Ибрахим Емара, съобщиха от палатата. Тя е продължение на дискусия между председателя на
БТПП Цветан Симеонов, Адхам Омар, търговски съветник в посолството на Египет в София, и пред... 

Заглавие: Международна конференция "10 години сътрудничество, обмен и свързаност между Китай и
страните от ЦИЕ"
Дата: 08.11.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Срещата на Българска банка за развитие с бизнеса на Стара Загора
Дата: 07.11.2022 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: Отпускат до 80 000 евро за роботизация в малките фирми
Дата: 07.11.2022 12:41
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Разширяват се бизнес контактите с Египет
Дата: 07.11.2022 19:02
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Онлайн видео обучение по кръгова икономика
Дата: 07.11.2022 16:01

https://www.bcci.bg/news/19142
https://www.chambersz.com/sreschata-na-balgarska-banka-za-razvitie-s-biznesa-na-stara-zagora-47931
https://novini.vratsa.eu/bg/otpuskat-do-80-000-evro-za-robotizatsiya-v-malkite-firmi/
https://www.dotbg.bg/article/13003833
https://www.bcci.bg/news/19139


Българската търговско-промишлена палата организира официалното представяне на специално разработен курс
на онлайн видео обучение "КРЪГОВАТА ИКОНОМИКА И ЗЕЛЕНАТА СДЕЛКА – ПРЕДИЗВИКАТЕЛСТВА И
ВЪЗМОЖНОСТИ ЗА РАЗВИТИЕ", което ще се състои на 18.11.2022 г. в сградата на Българската търговско-
промишлена палата, зала Б от 11.30 часа. Обучението предлага комбинация от знания и умения относно
възможностит... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
15)

Любомир Ламбрев, инвестиционен консултант при управляващо дружество "Юг маркет фонд мениджмънт" ЕАД
Председателят на Федералния резерв Джеръм Пауъл има силата да създава или разбива пазарите в наши дни. В
сряда той реши да разбива. ФЕД обяви четвъртото си поредно увеличение на лихвените проценти с три четвърти от
процентния пункт, продължавайки своята агресивна и безпрецедентна кампания за овладя... 

Очаква се през декември проектът ѝ да бъде публикуван за обществено обсъждане Стратегия за цифрова
трансформация на строителния сектор 2030 бе представена на заседание на националната работна група за
нейното разработване. Подготовката ѝ е на финален етап. Окончателният вариант на документа се очаква да бъде
публикуван за обществено обсъждане в началото на декември. Това стана ясно на проведената ... 

По думите му в момента се работи по 18 проекта за около 1 млрд. лева, които биха открили  2400 работи
местаИма повишен интерес на американски компании към инвестиции в България. Това каза министърът на
икономиката Никола Стоянов на среща с представители на американския бизнес. По думите му в момента се
работи по 18 проекта за около 1 млрд. лева, които биха открили 2400 работи места. Работим по 18... 

Служебният министър на икономиката индустрията Никола Стоянов съобщи пред журналисти, че в момента има
повишен интерес на американски компании към инвестиции у нас. Работим по 18 проекта, които биха отворили
2400 работни места в България и са за около 1 млрд. лева, каза министърът преди срещата си с представители на
американския бизнес в България. Дискусията с бизнеса се организира в НДК с подкреп... 

Две от най-големите германски компании в областта на транспорта, превоза на пътници и товари и доставки
"Фрапорт" (Fraport) и "Дойче пост" (Deutsche Post DHL) обявиха финансови резултати, показващи значително
нарастване на положителния им финансов резултат, съобщи БТА. Германският летищен оператор "Фрапорт",
който оперира и летищата във Варна и Бургас, обяви ръст от 47,4 на сто на печалбата си за ... 

Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Борсов коментар: САЩ стартираха безпрецедентна кампания за овладяване на инфлацията
Дата: 07.11.2022 16:32
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Подготовката на стратегията за цифрова трансформация на строителния сектор е на финален етап
Дата: 07.11.2022 14:12
Медия: Строителство имоти

Заглавие: Стоянов: Има повишен интерес на американски компании към инвестиции в България
Дата: 08.11.2022 12:32
Медия: Дарик

Заглавие: Министър Стоянов: Има повишен интерес на американски компании към инвестиции в България;
работим по 18 проекта за около 1 млрд. лева
Дата: 08.11.2022 12:11
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Германските "Фрапорт" и "Дойче пост" с голям ръст на печалбите си
Дата: 08.11.2022 12:33
Медия: Dotbg.bg

https://novini.vratsa.eu/bg/borsov-komentar-sasht-startiraha-bezpretsedentna-kampaniya-za-ovladyavane-na-inflatsiyata/
http://stroitelstvoimoti.com/%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%BE%D0%B2%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%86%D0%B8%D1%84%D1%80%D0%BE/
https://darik.bg/stoanov-ima-povishen-interes-na-amerikanski-kompanii-kam-investicii-v-balgaria
https://www.bta.bg/bg/news/economy/356673-ministar-stoyanov-ima-povishen-interes-na-amerikanski-kompanii-kam-investitsii-
https://www.dotbg.bg/article/13008809


Когато името ви е Foxconn и целият свят знае, че това е компанията, на която Apple е поверила голяма част от
производството на iPhone, е малко вероятно да си търсите допълнително задачи. Но с подходящия партньор -
явно всичко е възможно. Държавният инвестиционен фонд на Саудитска Арабия оповести, че е създал съвместно
предприятие с Foxconn за изграждане и продажба на електромобили. Това е пореднат... 

Промени в различни данъчни закони прие на първо четене бюджетната комисия в парламента. Става дума за
Закона за ДДС, за данъците от доходи на физическите лица, за корпоративното подоходно облагане и Закона за
акцизите и данъчните складове Промени в различни данъчни закони прие на първо четене бюджетната комисия в
парламента. Става дума за Закона за ДДС, за данъците от доходи на физическите лица, з... 

Първото искане за плащане към България по Националния план за възстановяване и устойчивост на стойност 2,7
млрд. лева получи одобрение от Европейската комисия (EK), обяви преди ден заместник министър-председателят
по управление на европейските средства Атанас Пеканов. По процедура мнението на комисията е изпратено на
Икономическия и финансов комитет с искане за становище. Комитетът трябва да предс... 

Любослав Костов, главен икономист на КНСБ пред бизнес подкаста "Какво могат парите?"В момент, в който хората
губят покупателна способност заради инфлация от около 19 на сто според официалната статистика и много по-
голяма, ако се съди по цените в магазина, минималната работна заплата трябва да се повиши. Това трябва да
стане и заради приетата наскоро директива, която препоръчва минималната заплата ... 

Фирми получават вече по две фактури за ток, показва проверка на БТА след сигнал на небитов потребител, че от
този месец е получил две фактури за ток и трябва да плати по-голяма сума от очакваното. Преид БТА дружеството
в Пловдив – "EVN Електроснабдяване" (EVN ЕС), е потвърдило, че "в резултат на динамиката в пазарните процеси
настъпва промяна в условията за доставка на електрическа енергия от EVN ... 

"Арсенал", ВМЗ, "Аркус", "Дунарит" и "Терем" са в контрасанкциите на Русия, наложени в сферата на
военнотехническото сътрудничество, както по-рано съобщиха от пресслужбата на кабинета в Москва. Руското
правителство забрани транзакциите в областта на военнотехническото сътрудничество (ВТС) със 74 организации
от "неприятелски" страни като ответни санкции. "Правителството одобри списък на чуждестранн... 

Заглавие: Партньор на Apple навлиза в бизнеса с електромобили по нов и неочакван начин
Дата: 08.11.2022 12:11
Медия: HiComm

Заглавие: Бюджетната комисия спешно приема данъка "Лукойл"
Дата: 08.11.2022 11:20
Медия: Econ

Заглавие: Саниране, разширяване на софийското метро: Къде отиват първите средства по Плана за
възстановяване?
Дата: 08.11.2022 11:19
Медия: Money.bg

Заглавие: Под 500 евро? Няма такава минимална заплата в еврозоната
Дата: 08.11.2022 08:56
Медия: Бизнес Дир.бг

Заглавие: Изненадват фирми с по две фактури за ток
Дата: 08.11.2022 12:15
Медия: Икономически живот

Заглавие: "Арсенал", ВМЗ, "Аркус", "Дунарит" и "Терем" в контрасанкциите на Русия
Дата: 08.11.2022 12:04
Медия: Труд

Заглавие: Германска компания иска да гради фотоволтаични централи за 1 млрд. евро в Северозападна
България

https://hicomm.bg/auto/partnor-na-apple-navliza-v-biznesa-s-elektromobili-po-nov-i-neochakvan-nachin.html
https://econ.bg/%D0%9D%D0%B0%D1%83%D1%87%D0%B8-%D0%B7%D0%B0/%D0%91%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D1%81%D0%BF%D0%B5%D1%88%D0%BD%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D0%BA%D0%B0-%D0%9B%D1%83%D0%BA%D0%BE%D0%B9%D0%BB-_l.a_i.797626_at.10.html
https://money.bg/finance/sanirane-razshiryavane-na-sofiyskoto-metro-kade-otivat-parvite-sredstva-po-plana-za-vazstanovyavane.html
https://business.dir.bg/kakvo-mogat-parite/pod-500-evro-nyama-takava-minimalna-zaplata-v-evrozonata
https://ikj.bg/novini/iznenadvat-firmi-s-po-dve-fakturi-za-tok/
https://trud.bg/%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%BB-%D0%B2%D0%BC%D0%B7-%D0%B0%D1%80%D0%BA%D1%83%D1%81-%D0%B4%D1%83%D0%BD%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82-%D0%B8-%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%B5%D0%BC-%D0%B2-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F/
https://euractiv.bg/section/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%B8/news/%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D0%B3%D1%80%D0%B0%D0%B4%D0%B8-%D1%84%D0%BE%D1%82%D0%BE/


Германската компания "Профайн Енерджи ГмбХ". заяви интерес към инвестиция от над 1 млрд. евро в региона на
Северозападна България. Това стана ясно по време на среща днес между министъра на икономиката и
индустрията Никола Стоянов и ръководството на германската енергийна компания във вторник, 8 ноември. Ако
намерението на германската компания се осъжестви, това би била най-голямата еднократна инвес... 

Пулев подчерта, че в условията на Covid-пандемия, бежанска и енергийна кризи държавата чрез ресурс на
Министерството на иновациите и растежа е подкрепила значително бизнеса В рамките на изтичащата Оперативна
програма "Иновации и конкурентоспособност" 2014 – 2020г. (ОПИК) за COVID-мерки за българския бизнес,
Министерството на иновациите и растежа е осигурило оборотен капитал от близо 660 млн. лв. О... 

В рамките на изтичащата Оперативна програма "Иновации и конкурентоспособност" 2014 – 2020г. (ОПИК) за
COVID-мерки за българския бизнес, Министерството на иновациите и растежа е осигурило оборотен капитал от
близо 660 млн. лв. Общо са обявени 19 процедури за безвъзмездна финансова помощ, 22 процедури за директно
финансиране и 10 бюджети линии, като са сключени над 35 хил. договора с български малки... 

Москва атакува остро общо 15 български оръжейни фирми със санкции и специални меркиРусия атакува остро
българските оръжейни фирми, като ги включи в черен списък на юридическите лица спрямо, които се налагат
санкции и срещу които ще бъдат предприети специални икономически мерки. Документът бе разпространен от
руското правителство и е подписан от премиера Михаил Мишустин, като изрично е посочено, ч... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Основният извод от преброяване 2021 - бързото застаряване, свиване на населението и особено на работната
сила - определено не дава поводи за дългосрочен оптимизъм, Въпреки това не всички изводи от най-мащабното
изследване на българското население са негативни. При образователните характеристики на населението,
публикувани по-рано тази седмица се наблюдават значителни подобрения спрямо предишните ... 

С 20% е поскъпнала издръжката на живота, сравнено със септември 2022 г., показват данните на Института за
социални и синдикални изследвания към КНСБ. Експертите са изчислили, че 2376 лева са необходими на месец
за семейство с едно дете. От началото на годината издръжката на един работещ се е увеличила със 172 лева, а за
тричленно семейство от двама работещи и едно дете – с 310 лева, обяви президен... 

Дата: 08.11.2022 12:02
Медия: Euractiv Bulgaria

Заглавие: Над 35 хил. бизнеса са подкрепени от с над 3 млрд. лв. във връзка с кризите
Дата: 08.11.2022 09:35
Медия: Econ

Заглавие: Над 35 хил. фирми са подкрепени от Министерството на иновациите с над 3 млрд. лв. във връзка с
кризите
Дата: 08.11.2022 08:42
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Русия вкара в черен списък ВМЗ, Терем, Арсенал, Дунарит, Емко, Аркус
Дата: 08.11.2022 13:08
Медия: Сега

Заглавие: Преброяване 2021: Делът на неграмотните е висок в общините с компактно ромско население
Дата: 08.11.2022 07:52
Медия: Блиц

Заглавие: Издръжката на живота скочила с 20%
Дата: 08.11.2022 11:55
Медия: Ретро.бг

https://econ.bg/%D0%94%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B8/%D0%9D%D0%B0%D0%B4-35-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D1%81-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-3-%D0%BC%D0%BB%D1%80%D0%B4-%D0%BB%D0%B2-%D0%B2%D1%8A%D0%B2-%D0%B2%D1%80%D1%8A%D0%B7%D0%BA%D0%B0-%D1%81-%D0%BA%D1%80%D0%B8%D0%B7%D0%B8%D1%82%D0%B5_l.a_i.797615_at.11.html
https://vestnikstroitel.bg/news/288214_%D0%BD%D0%B0%D0%B4-35-%D1%85%D0%B8%D0%BB-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BA%D1%80%D0%B5%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D0%B8-%D0%BE%D1%82-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82
https://segabg.com/hot/category-bulgaria/rusiya-vkara-cheren-spisuk-vmz-terem-arsenal-dunarit-emko-arkus
https://blitz.bg/analizi-i-komentari/prebroyavane-2021-delt-na-negramotnite-e-visok-v-obshchinite-s-kompaktno-romsko-naselenie_news919137.html
https://retro.bg/aktualno/strongizdrzhkata-na-zhivota-skochila-s-20strongbr-nbsp_32751.html


Министерството на образованието и науката е за повече инвестиции във висшето образование през 2023 година, с
които да бъдат увеличени заплатите на университетските преподаватели и стипендиите на студентите, както и да
се подобри материално-техническата база и да сее развива научно-изследователската дейност. Това стана ясно
от думите на служебния министър на образованието и науката проф. Сашо Пенов... 

Какви са правата на работничките и служителките в този случайВ практиката чест въпрос, който поставят
работничките и служителките, които се завръщат на работа след майчинство, е дали имат право на увеличение на
работната заплата, когато във фирмата другите служители са получили актуализиране на работната заплата един
или няколко пъти.Работещите често се сблъскват с разнопосочни отговори относно то... 

Проучване сред работодателите в Кюстендил сочи, че в областния град най-търсени са оперативните
счетоводители. 12,6 % от анкетираните работодатели посочват, че изпитват затруднения при намирането на
такива специалисти. Това съобщиха за "Фокус" от постоянната комисия по заетост към Областния съвет за
развитие в Кюстендил. На второ място по търсене са касиерите, които заемат същия процент. Шивачите ... 

Синдикат "Образование" обяви класация на неработещите политики в сектора, които са изведени от
националното изследване, проведено от синдиката, спрямо Закона на предучилищното и училищно образование.
Целта на изследването е да се определи и подреди по приоритет кои са неработещите национални политики и
практики и кои от тях имат нужда от промяна. Най-важно според изследването е да се намалят норма... 

Големи нетни донори в този смисъл са Северозападът и Югоизтокът Фрагментацията на българското висше
образование е пречка пред международната му видимост Близо 20% от завършващите висше у нас не се
реализират ту Рейтингът на Times всъщност показва, че Софийският университет е в 5% от най-добрите и има
подобрение Ако се намери формула за обединение между БАН и СУ, ще имаме българска институция в све... 

Синдикатът "Образование", в рамките на националното си изследване относно неработещите политики и практики
в Закона за предучилищното и училищно образование (ЗПУО), обявява общата класация на неработещите
политики. Нашата цел е да определим и подредим по приоритет кои национални политики и практики са
неработещи, от което следва да бъдат премахнати и кои политики или практики имат нужда от промяна... 

Заглавие: Сашо Пенов: МОН е за повече инвестиции във висшето образование през 2023 година
Дата: 08.11.2022 10:50
Медия: 24 Часа

Заглавие: Увеличение на заплатата след майчинство
Дата: 08.11.2022 11:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Глад за счетоводители, касиери, шивачи и строители в Кюстендил
Дата: 08.11.2022 11:11
Медия: Фокус

Заглавие: Синдикат иска една година почивка на всеки четири за учителите
Дата: 08.11.2022 12:22
Медия: News.bg

Заглавие: Георги Стойчев: Цели региони са в порочен кръг - "изнасят" студенти и затъват, а София "внася"
Дата: 08.11.2022 10:01
Медия: 168 часа

Заглавие: Според Синдиката "Образование" трябва да се намалят нормативите на учителите след 50-годишна
възраст
Дата: 08.11.2022 08:53
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Работодатели разясниха от какви работници имат нужда
Дата: 07.11.2022 23:55

https://www.24chasa.bg/bulgaria/article/13007824
https://www.pariteni.bg/novini/osigurjavane/uvelichenie-na-zaplatata-sled-majchinstvo-244170
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Glad-za-schetovoditeli-kasieri-shivachi-i-stroiteli-v-Kyustendil-1456230
https://news.bg/education/sindikat-iska-edna-godina-pochivka-na-vseki-chetiri-za-uchitelite.html
https://www.168chasa.bg/article/13005927
https://www.bta.bg/bg/news/lik/356475-spored-sindikata-obrazovanie-tryabva-da-se-namalyat-normativite-na-uchitelite-
https://www.kustendil.info/novini/17371-rabotodateli-razasniha-ot-kakvi-rabotnici-imat-nuzda


След направено проучване на Комисията по заетост се изясни какви са потребностите от работна сила в област
Кюстендил На свое онлайн заседание постоянната Комисия по заетост към Областния съвет за развитие
представи обобщените резултати от проведеното проучване на потребностите от работна ръка в област
Кюстендил. В онлайн форума се включиха областният управител инж. Александър Пандурски, неговият з... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 13)

Инвеститорите колебливо купуват долара отново след спада в петък, с попарените надежди за по-ранно от
очакваното повторно отваряне на Китай, засилвайки търсенето на най-доброто убежище в света, пише "Блумбърг".
Показателят на "Блумбърг" за зелените пари се повиши с до 0,5% в понеделник, след като отчете най-големия си
еднодневен спад от март 2020 г. миналия петък поради спекулациите, че Китай се о... 

Руското правителство наложи контрасанкции на 74 фирми от България и още десет страни, предаде БТА.
Кабинетът в Москва одобри списък с компании, спрямо които ще се прилагат специални икономически мерки,
засягащи военнотехническото сътрудничество. Постановлението на Министерския съвет е съставено въз основа на
указа на руския президент Владимир Путин, предвиждащ ответни специални икономически мерки ... 

Експертите от Регионалният съвет на КНСБ в гр.Смолян представиха Декларация на КНСБ и КТ " Подкрепа"
свързана с искания на двата синдикта в областта на доходите, зеления преход и енергетиката, както и по
отношения на трудовите и синдикални права на хорaта. Опасенията са свързани с това, че ще се направи опит
цената на кризата да се прехвърли върху работещите хора. Към момента трудовите възнагражде... 

След като учениците вече се готвят в модерни STEM центрове в училище, има опасност базата в университета да
им изглежда овехтяла, предупреди служебният министърМинистерството на образованието и науката е за повече
инвестиции във висшето образование през 2023 година, с които да бъдат увеличени заплатите на
университетските преподаватели и стипендиите на студентите, както и да се подобри материално-... 

"Искам да се присъединя към призива ви да почетем загиналия граничен полицай. Изказваме съболезнования
към близките му и се надяваме такива трагедии да не се повтарят". Това заяви съпредседателят на ПП Кирил
Петков по време на срещата с представители на партия ГЕРБ. "Ние дойдохме тук, продължавайки обещанието си
за конструктивен диалог. Водят ни два принципа – обещанията преди изборите, трябва да... 

Медия: Кюстендил инфо

Заглавие: Интересът на инвеститорите към долара се засилва
Дата: 07.11.2022 13:45
Медия: Инфосток

Заглавие: Русия нанесе нов тежък удар на България ДОКУМЕНТ
Дата: 08.11.2022 12:33
Медия: Lekuvai.bg

Заглавие: КНСБ и "Подкрепа" излизат на национален протест този петък
Дата: 08.11.2022 12:06
Медия: Смолян нюз

Заглавие: МОН иска повече пари за висшето образование
Дата: 08.11.2022 11:00
Медия: Марица

Заглавие: ГЕРБ и ПП заровиха томахавките
Дата: 08.11.2022 11:14
Медия: Новините под лупа

Заглавие: Голям обрат! ГЕРБ и "Промяната" се харесаха, станаха любезни
Дата: 08.11.2022 11:12
Медия: Агенция Стандарт

https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/110662-interesat-na-investitorite-kam-dolara-se-zasilva
https://lekuvai.bg/128900/
https://www.smolyannews.com/news/knsb-i-podkrepa-izlizat-na-natsionalen-protest-tozi-petak/
https://www.marica.bg/plovdiv/obrazovanie/mon-iska-poveche-pari-za-vissheto-obrazovanie
https://lupa.bg/news/gerb-i-pp-zaroviha-tomahavkite_205335news.html
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/golyam-obrat-gerb-i-promyanata-se-kharesakha-stanakha-lyubezni-508647.html


Голям обрат в отношенията между ГЕРБ и "Промяната". Дали защото наистина ледовете между двете партии се
топят, или просто защото срещата им е публична, но председателите на двете парламентарни групи Десислава
Атанасова и Кирил Петков си размениха куп любезности. Двамата няколко пъти си благодариха за срещата и за
конструктивния диалог. И намериха общ еезик по всички мерки. Разликата била само в по... 

В средата на ноември се очаква да стартира новата програма за енергийна ефективност на жилищни сгради по
Националния план за възстановяване и развитие. Министерството на регионалното развитие и благоустройство ще
инвестира над 1,4 млрд. лв. за енергийна ефективност на жилища с минимум 4 апартамента в цялата страна. Сред
експертите, които участваха в дискусия по темата бяха Драгомир Цанев ("ЕнЕфект... 

снимка Булфото След като днес стана ясно, че Русия налага санкции на десетки военни фирми, беше публикуван и
списъкът с тях. Санкциите засягат 74 компании от 11 страни, сред които и България. Забранява се сключването на
сделки в сферата на военнотехническото сътрудничество с компаниите от този списък, се казва в съобщение от
пресслужбата на Кремъл. Постановлението е изготвено, както предвижда ука... 

Русия наложи санкции на компании от 11 страни, включително и България. Засегнати са общи 74 фирми.
Контрасанкциите са в сферата на военнотехническото сътрудничество, съобщи пресслужбата на правителството в
Москва. Сред страните за които те се отнасят са Великобритания, Германия, Канада, Съединените щати и Полша.
Наказателните мерки са в съответствие с указ на президента Путин за "ответни специални... 

Това е инцидент с много въпросителни и с неясен характер. Отговор на въпроса може да бъде даден, когато
оцелелият военнослужещ разкаже какво се е случило. Това каза експертът по сигурност Славчо Велков в ефира на
Нова телевизия. Той постави редица въпроси - Били ли са полицаят и военнослужещият въоръжени, защо
военнослужещият не е останал на място, извикано ли е подкрепление, откъде се знае, че гр... 

Изпълнявайки указ на Путин от 3 май, руското правителство наложи контрасанкции на 74 юридически лица като с
тези компании руската страна обяви, че занапред няма да работи. Това съобщи ТАСС, цитирайки постановление
на правителството на Руската федерация. Санкционираните компании са производители и търговци на оръжие.
Най-многобройни са германските компании (21), следвани от българските - 15. Има мн... 

Заглавие: Парите за саниране са малко
Дата: 08.11.2022 08:15
Медия: Economynews

Заглавие: Пълен списък на българските фирми, санкционирани днес от Путин
Дата: 08.11.2022 12:32
Медия: БГ вест

Заглавие: Русия наложи санкции на компании от 11 страни, включително и България
Дата: 08.11.2022 12:28
Медия: Нов Живот

Заглавие: Славчо Велков: Граничните полицаи са се натъкнали на нещо важно, затова се е стигнало до
престрелката
Дата: 08.11.2022 12:05
Медия: Топ новини

Заглавие: Русия санкционира най-големите български оръжейни компании
Дата: 08.11.2022 11:56
Медия: Actualno.com

Заглавие: България вика турския посланик заради стрелбата на границата
Дата: 08.11.2022 12:53
Медия: BulNews.bg

http://www.economynews.bg/%D0%BF%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B7%D0%B0-%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D0%B0-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE-news105916.html
https://bgvest.eu/843475/
http://www.novjivot.info/2022/11/08/%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D1%8F-%D0%BD%D0%B0%D0%BB%D0%BE%D0%B6%D0%B8-%D1%81%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D0%B8-%D0%BE%D1%82-11-%D1%81/
https://topnovini.bg/novini/889185-slavcho-velkov-granichnite-politsai-sa-se-nataknali-na-neshto-vajno-zatova-se-e-stignalo-do-prestrelkata
https://www.actualno.com/europe/rusija-sankcionira-naj-golemite-bylgarski-oryjejni-kompanii-news_1839387.html
https://www.bulnews.bg/article/432032


България вика турския посланик у нас заради инцидента на българо-турската граница, каза външният ни министър
Николай Милков."Днес заместник-министър Коджабашев ще извика турския посланик на среща, за да се обсъди
ситуацията на границата и включително предприемането на съвместни действия", обясни Милков.Полицай бе убит
при престрелка в района на Елхово. Това е станало снощи около 20:35 ч., когато н... 

Във вторник президентът на Република Северна Македония ще приеме акредитивните писма на новоназначения
посланик на Съединените американски щати в Скопие Анджела Прайс Агелар, предава скопското издание
"Независен".На 5 август демократичното мнозинство в Сената обяви в Туитър, че Анджела Прайс Агелар е
утвърдена за нов посланик на САЩ в Северна Македония.Тя заменя Кейт Мари Бърнс, която беше послани... 

Заглавие: Нов посланик на САЩ в Северна Македония от вторник
Дата: 08.11.2022 12:40
Медия: Фокус

https://www.focus-news.net/novini/mejdunarodni/Nov-poslanik-na-SASht-v-Severna-Makedoniya-ot-vtornik-1456457
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